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Bestyrelsesmøde 22 april 2024 
 

Tilstede: Karina, Svend, Per C, Bjarne, Ole Chr., Keld, Erik, TC 

Fraværende: Mogens,  

Mødet blev afholdt i Skærbæks lokaler. 

Siden sidst 
Klubhuset er tømt, Bjarne kontakter håndværker og vil bede om at få taget isolering ud under brusekabine. 

Der skal smøres med Rodalon og så skal det tørre ud. Herefter skal gulv genetableres og klubhuset 

genmonteres. Vi skal forvente at der vil gå 2-3 måneder. Per trækker extra kabel til køkkenet og afmonterer 

el-kabler til gamle El-radiatorer. 

Henvendelse udefra: Pige på 13 ønsker at blive medlem. Karina tager kontakt og kommer med en høflig 

afvisning. 

Økonomi  
Udgifter til Andel, tilskud er reduceret fra 7000,- dkk til ca. 3000,- dkk. 4 medlemmer har meldt sig ud. Vi 

forventer udgifter til Brutalis på 5500,- dkk samt 1000,- dkk til Alt bla. ny impeller. Der er blevet foretaget 

luftanalyse samt påfyldt olie på vores kompressor. Derefter kan køre videre uden problemer. Samtidig er 

der leveret 2 filtre. Vi skal fremover checke olie på oliepinden. Service på varmepumpen bestilles. Pris 

forventes til 1200,- dkk 

Sponsor 
Bjarne har fremsendt sponsor kontrakt til XL-Byg. Der skal monteres et skilt på klubhuset mod havnen og 

Brugsens parkeringsplads. Vi skal have lavet banner reklamer på vores hjemmeside. Bjarne, Keld og Erik 

holder møde i sponsorudvalget. 

Status på dykkerinstruktør 

Orientering omkring krav til uddannelsesaftale samt krav til lægeerklæring inden undervisning påbegyndes. 

CMAS* og CMAS** krav blev gennemgået. Det er blvet nemmere at uddanne CMAS** når dybden 

begrænses til 30m. Det vil være denne version vi følger i klubben. 

Brutalis: 

Ole opfordrer til salg af Brutalis for at frigøre penge til service og satse på Alf. Dette samtidig set i lyset at 

det behov for service og rep. Der vil komme på både motor, og bådtrailer. 

 Resten af bestyrelsen vil hellere se tiden an og se hvor meget Brutalis bliver brugt det kommende år. 

Møn Stenrev 

Vi skal have undersøgt hvilke forventninger der er til Møns Sportsdykkerklub i forbindelse med 

forundersøgelser af stenrev. Vi kan tilbyde amatør videooptagelser. Det vil samtidig byde på en unik 

mulighed for at vi får promoveret klubben, samt at det vil være rigtig spændende at deltage med andre 

vandinteresserede i sådan et projekt. Vi har mange i klubben som er rigtig dygtige med undervandsvideo, 

og nogle kunne måske tage drone video som dokumentation for vores deltagelse. 



22-04-2024/OCJ 

 

Workshops 

Karina forslog at vi holder lidt mere fokus på organisationen omkring dykning. Sikkerhedsregler 

makkercheck mv.  

 

Eventuelt 

Intet at bemærke. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


